
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 27. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 519

I forlængelse af besvarelse af BEU alm. del - spørgsmål 501 om antallet af

ressourceforløb bedes ministeren oplyse, hvorvidt besvarelsen alene dækker

over det samlede antal ressourceforløb eller om der tages højde for, at en

borger kan indgå i flere ressourceforløb efter hinanden, og dermed samlet set

er længere tid i ressourceforløb? Såfremt besvarelsen af spørgsmålet alene

dækker over det samlede antal ressourceforløb, bedes ministeren fremsende

en opgørelse i samme type intervaller, der viser hvor lang tid samlet borgerne

indgår i ressourceforløb, således at der tages højde for den faktiske tid en

borger indgår i ressourceforløb, fremfor det enkelte ressourceforløb.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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